
Refr. af best.møde den 24. oktober 2019.10.28 

 

Ad 1: Godkendelse af refr. fra den 223. september 2019.                                                         
Godkendt. 

Ad 2: Evaluering vedr. rep. af klubhus + hovedrengøring.                                                                    
Vedr. rep.: Niveauforskelle på ”dækket” på 1. sal undersøges nærmere (Brian kontakter firmaet). 
Ellers tilfredshed, hvilket også er tilfældet i.f.m. hovedrengøringen. Formanden takker hjælperne i 
sin tale ved standernedtagningen. 

Ad 3: Vinterpladsen incl. havnefogeden som pladsmand for sejlklubben.                                            
Vi ønsker et møde med havnefogeden for at drøfte flere ting – herunder ikke mindst økonomien og 
vores egne ønsker.                                                                                                                        
Mødedato: Torsdag den 7. november kl. 16.30 i HBH. Formanden indkalder. 

Ad 4: Hjertestarterkursus. Henvendelse fra Jørgen Schreiber.                                                                     
En rigtig god idé, som vi gerne vil benytte os af. Formanden kontakter. 

Ad 5: Duelighedsbeviskursus (læs: den praktiske prøve).                                                                        
Steffen har haft kontakt til en person i Aarhus – men hans pris på 3.400, - kr. tiltrækker ikke os. Vi 
arbejder videre med sagen, herunder en behovsanalyse FØR vi gør ret meget mere. 

Ad 6: Redningsaktion den 19. 10. kl. 23.30.                                                                                        
Steffen orienterer. 

Ad 7: Jeres indslag.                                                                                                                                
Steffen:                                                                                                                                                         
2 nye medlemmer.                                                                                                                       
Økonomioversigt (lidt anstrengt lige nu, men ingen panik).                                                                
Forslag om indkøb af et større antal standere, som så udleveres til medlemmerne mod en mindre 
kontingentstigning (forslag herom på genf.!).                                                                                        
Fastliggere i Marina Vest måske et problem. Har skrevet til havnefogeden, som har sendt skrivelsen 
videre til kommunen. Afventer nu svar.                                                                                               
Brian: Efterlyser skrivelse vedr. ”øen”.                                                                                        
Formanden sender den til bestyrelsen. 

Ad 8: Afriggerarrangement (lige nu 10 deltagere!).                                                                                 
Afbud fra Brian og Steffen.                                                                                                                          
Vi andre mener at kunne klare det alligevel. 

Ad 9. Næste møde.                                                                                                                                    
Dato for næste møde afklares på mødet den 7. november med havnefogeden. 

 



Ad 10: Evt. 

 

 

________________________      _________________________      _________________________ 
Steen Lauridsen                            Brian Vinjeborg                              Steffen Jacobsen 

 

 

_______________________     _________________________                                                           
Jens Jespersen                            Finn Wittendorff 

 


